
NA OBISKU V KS KOSEZE

Peter ŽARGI, dipl. ing. arh., 39 let:
»Kar me v naši KS moti in jezi so psi, ki

jih lastniki brez vrvice in nagobčnikov spuš-
čajo na sprehode po zelenicah, kjer za sabo
pužčajo iztrebke ter ogrožajo varnost otrok.
Odlok mestne skupščine, bi morale inšpek-
cije vsaj v Kosezah, izvajati dosledno ter
kazensko preganjati lastnike psov, ki ne spo-
štujejo odloka«.

Jože RAKUN, upokojenec, 62 let:
»Sem za uvedbo kabelske televizije ter

podpiram idejo o internem TV centru za
krajevne potrebe in sem pripravljen prispe-
vati tako, kot za Družbeni center. V njem
naj bi bila tudi dobra restavracija in vsaj
manjša trgovina z električnim in tehničnim
materialom, ker v tem delu Šiške ni niti
manjšega oddelka s takim blagom. Koseški
bajer bi morali za zimsko rekreacijo urediti
strokovno, utrditi obalo, postaviti kakšno
tribuno in sploh napeljati razsvetljavo. Jeze-
ro bi polepšali tudi z barvnimi reflektorji«.

Loredana RAKUN, komerdalistka,
30 let:

»Kot večina krajanov sem tudi jaz za sate-
litsko televizijo in interni informativni TV
center v KS. Pripravljena sem prispevati
svoj delež k stroškom. Koseški bajer je iz-
redno lep še posebno pozimi, poti je treba
bolje urediti, okrog jezera narediti tekaško
progo. Mislim, da bi bila gradnja doma KS
ali družbenega centra upravičena in nujna
ter, da bi bili krajani pripravljeni tudi sami

f prispevati denar«.
Branko SERETINEK, Ujučavničai,

44 let:
»Kar se tiče koseškega jezera, je treba

preprečiti odmetavanje vanj odpadnega ma-
teriala, očistiti jezero, vzdrževati in nasuti
sprehajalne poti s peskom ter speljati ka-
nalčke za odvodnjavanje ob dežju. Kar me
v naši KS moti, so dirkajoči mopedisti po
naselju, saj pred njimi nisi nikjer varen.
Moti pa me brezkoristna in za otroke celo
nevarna fontana na ploščadi na ulici Bratov
Učakar.


